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Geachte heer Van Dam Timmers, 

 

Bij brief van 23 september 2020, ingekomen op 30 september 2020, heeft u op 

grond van artikel 40 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad namens 

de fractie CDA vragen gesteld met betrekking tot recente ontwikkelingen met 

vuurwapengeweld, autobranden en drugs(handel) in Dordrecht. 

Ik beantwoord uw vragen als volgt. 

 

Vraag 1. Herkent het college de (gevoelsmatige toename van) 

druggerelateerde problematiek in Dordrecht? 

Antwoord  De meest recente politiecijfers ten aanzien van de registraties drank- 

en drugsoverlast laten inderdaad een toename zien. Daarbij merk ik 

op dat het aantal registraties onderhevig is aan meerdere variabelen; 

zoals de meldingsbereidheid van burgers en de inzet van politie en 

het team handhaving van de gemeente.  

 

De stijging van het aantal registraties drugs- en drankoverlast heeft 

de aandacht van de gemeente en haar veiligheidspartners.  

De integrale aanpak die we hanteren ten aanzien van 

drugsgerelateerde problematiek is eerder uiteengezet in de 

raadsinformatiebrief d.d. 19 februari 2019. Deze aanpak is 

bijvoorbeeld uitgebreid met de mogelijkheid om aan drugsdealers 

een bestuurlijke last onder dwangsom op te leggen, om zo de 

straathandel in drugs aan te pakken.  

 

Vraag 2. Welke grondoorzaken ziet het college achter de toenemende 

problematiek van dit moment? 

Antwoord Dordrecht is een middelgrote stad, gelegen in de Randstad, met 

grootstedelijke problematiek. Het is lastig om specifieke 

grondoorzaken te benoemen die van invloed zijn op de door u 

genoemde vormen van criminaliteit. Er wordt nauw samengewerkt 

met onze veiligheidspartners middels een integrale aanpak om 

Dordrecht veilig en leefbaar te houden. Blijvende inzet, ondersteund 

met geld en middelen vanuit de gemeente, blijft nodig om de 

overlast en criminaliteit te blijven bestrijden.  
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Vraag 3. Welk beeld heeft het college van de overlast die door burgers ervaren 

wordt? 

Antwoord Uit de resultaten van de Veiligheidsmonitor 2019 komt naar voren 

dat de leefsituatie in Dordrecht sinds 2012 geleidelijk verbetert. Er is 

sprake van een hoger rapportcijfer voor het prettig wonen en de 

veiligheid in de buurt alsmede minder verloedering. Burgers ervaren 

minder criminaliteit in de buurt en geven aan minder vaak slachtoffer 

te zijn van criminaliteit. Ten aanzien van sociale overlast  

(overlast die samenhangt met drank en drugs, dan wel overlast 

veroorzaakt door rondhangende jongeren, buurtbewoners en 

passanten) scoren de drie wijken Noordflank, Binnenstad en 

Crabbehof/Zuidhoven minder goed dan het gemiddelde. Het betreft 

met name overlast van drugshandel en drugsgebruik. In de 

Binnenstad ervaren burgers ook veel overlast van dronken mensen 

op straat. Burgers en professionals werken samen om de overlast te 

beperken.  

 

Vraag 4. Welke groei in de omvang van (georganiseerde) criminaliteit ziet het 

college in Dordrecht? 

Antwoord  Georganiseerde (ondermijnende) criminaliteit staat hoog op alle 

veiligheidsagenda's; op landelijk, regionaal en lokaal niveau.  

Helaas ontspringt ook Dordrecht de dans niet als het gaat om deze 

vorm van criminaliteit. Als middelgrote stad in de Randstad, gelegen 

tussen de regio's Rotterdam en Brabant, waar intensief wordt 

opgetreden tegen ondermijning, is het zaak om continu alert te 

blijven. De afgelopen jaren hebben we samen met de partners volop 

geïnvesteerd in de aanpak van ondermijnende criminaliteit en het 

versterken van onze informatiepositie. Criminelen die elders worden 

weg- en opgejaagd moeten zich niet welkom of onbespied wanen in 

Dordrecht. De komende jaren continueren we dan ook de integrale 

aanpak van ondermijning in samenwerking met onze partners. 

 

Vraag 5. Welke instrumenten worden op dit moment ingezet om Dordrecht 

een stad te houden voor gezinnen met kinderen die buiten willen 

spelen? 

Antwoord Het Integraal Veiligheidsplan 2019-2022 heeft als uitgangspunt om 
Dordrecht een veilig en leefbare stad te laten zijn waar het prettig 
wonen, werken en recreëren is. In het plan wordt ten aanzien van 
diverse veiligheidsthema's onze inzet beschreven. Daarbij worden 

verschillende instrumenten ingezet. U kunt hierbij denken aan het 
inzetten van cameratoezicht, het opleggen van 
samenscholingsverboden en alcoholverboden en het aanwijzen van 
veiligheidsrisicogebieden. 

 

Vraag 6. Hoe kunnen politici en burgers volgens het college bijdragen aan een 

vlotte vermindering van de overlast door druggerelateerde 

problematiek? 

Antwoord  Veiligheid maken we samen. Voor burgers is het belangrijk om 

melding te blijven maken van overlast en criminaliteit. In geval van 

strafbare feiten wordt geadviseerd aangifte te doen bij de politie of 

eventueel anoniem via Meld Misdaad Anoniem. De afgelopen jaren 

https://www.magazinedordrecht.nl/integraal-veiligheidsplan/
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zien we diverse vormen van traditionele criminaliteit afnemen of 

stabiliseren. Nieuwe vormen van criminaliteit vragen daarentegen nu 

al en ook de komende jaren onze blijvende aandacht. Deze 

uitdagingen zie ik vooral op het gebied van cybercrime / digitale 

veiligheid en georganiseerde ondermijnende criminaliteit. Ook de 

spanningen en tegenstellingen in de samenleving en het 

maatschappelijk debat zullen ons voor uitdagingen stellen. Het is dan 

ook belangrijk om de komende jaren middelen vrij te blijven maken 

die ons in staat stellen om een weerbare en georganiseerde overheid 

te zijn tegen (georganiseerde) criminaliteit. Dordrecht moet een 

veilige en leefbare stad blijven. 

 

Vraag 7. Hoe zijn de (voorlopige) resultaten van de ingestelde maatregelen 

om wapengeweld tegen te gaan? O.a. het preventief fouilleren? Zijn 

deze inspanning naar indruk van het college voldoende of is er meer 

nodig? 

Antwoord De gemeente heeft in samenwerking met de veiligheidspartners 

politie, Openbaar Ministerie en jongerenwerk een gezamenlijke, 

integrale aanpak afgesproken waarin zowel preventieve als 

repressieve acties zijn opgenomen. We zijn medio 2020 gestart met 

maatregelen om het wapenbezit onder jongeren terug te dringen.  

De problematiek is te complex om al na een aantal maanden 

resultaten te kunnen zien. Ik heb er goede hoop op dat de gekozen 

aanpak zijn vruchten af zal werpen. Er zal op een later moment 

gecommuniceerd worden over de voortgang van deze aanpak.  

 

Vraag 8. Ziet college nog verschillen tussen de verschillende wijken in de 

stad? En zo ja, zijn er wijken die specifiek meer aandacht verdienen 

op dit gebied? 

Antwoord Zoals ik eerder bij de beantwoording van vraag 2 heb aangegeven 

komt uit de resultaten van de Veiligheidsmonitor naar voren dat de 

drie wijken drie wijken Noordflank, Binnenstad en Crabbehof/ 

Zuidhoven minder goed scoren dan gemiddeld op de aanwezigheid 

van sociale overlast. Iedere wijk en buurt kent zijn eigen dynamiek 

en dus zullen altijd verschillen te benoemen zijn. Met behulp van de 

wijkmanagers en partners wordt per wijk bekeken en afgestemd 

welke aandacht benodigd is.  

 

 

Ik vertrouwen er op u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Hoogachtend, 

 

De burgemeester van Dordrecht 

 

 

 

 

A.W. Kolff 


